
Zápis ze schůze Školské rady Gymnázia L. Pika Plzeň 16. 6. 2010 

 

Přítomni: S. Taubrová, PaedDr. J. Mašek, PaedDr. N. Kubešová, J. Kunc, J. Kašpar, G. 
Pavlátová 

Omluveni: Mgr. M. Brabec, Ing. Z. Trmota 

 

1. Zahájení – p. Mašek 
 

2. Rozpočet 
            p. Kašpar – v rozpočtu je pouze malý propad v přímých nákladech 
                             - může se stát, že nám bude rozpočet snížen 
                             - v loňském roce se některé výdaje pokryly z fondů 
                             - v letošním roce se měly měnit odpady v části budovy - nebude 

                 - na rok 2011 dáváme požadavek na 9,5 mil. Kč na opravy 
                 - KÚ konečně zakoupí budovu školy na splátky 
                 - v letošním roce pokračuje rekonstrukce osvětlení – velká investice 

3.   Zpráva o činnosti organizace za r. 2009 
 

4. Různé: 
p. Mašek – měli bychom požádat o otevření dvou prim v příštím šk. roce, aby se 
nesnížil počet tříd 
p. Kašpar – není možné, budou se naopak racionalizovat počty tříd na SŠ. Snížení 
počtu hodin pro učitele se vyrovná přirozenými odchody do důchodu. 
 

Usnesení: Školská rada GLP schválila rozpočet na  rok 2010. V příštím roce se uskuteční 
v jedné třetině budovy rekonstrukce rozvodů vody a odpadů. 

 
 

 
Ověřil: PaedDr. J. Mašek 
 
 
18. 6. 2010  
 

 
 
                                                             
                                                                           Zapsala: PaedDr. Naděžda Kubešová 


